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5. zasadnutie mestského zastupiteľstva 

konané dňa 17.06.2019 

 

 

 

Tomko: 

Na  Ulici 1. decembra tam parkuje vozidlo Fordka modrej farby, bol to podnet občana. Keď 

som sa bol na to vozidlo pozrieť, tak už neviem, či ho šrotovisko zoberie, v takom je stave, 

kolesá má vypustené, značku tam ešte má, evidenčné číslo. Treba preveriť z akého dôvodu 

tam parkuje už niekoľko mesiacov na jednom mieste a zaberá parkovacie miesto.  

 

PhDr. Čižmár: 

Čo sa týka vozidiel, na ktoré si upozornil pán poslanec, aj Opel corsa aj Fordka na Ulici 1. 

decembra, boli preverené tieto vozidlá, o ich stave poprosím o vyjadrenie náčelníka pána 

Mgr. Cabadu. 

 

Mgr. Cabada: 

Takže k tým vrakom motorových vozidiel. Obidve vozidlá boli preverené, majú platnú 

emisnú, STK. Na Ulici 1. decembra majiteľ je si vedomý toho, že vozidlo je trošku vzhľadovo 

ináč vyzerá ako ostatné vozidlá, ale vravel, že v priebehu nasledujúcich dní ho odpratá niekde 

do dvora.  
 

 

 

 

 

 

 

 

 

Určené: - MsP 
 


